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Learn anytime, anywhere
隨時隨地學習

可持續發展目標(SDG s )  網上學習獎勵計劃
S D G s  e L e a r n  A w a r d  S c h e m e  2 0 2 4

可持續發展目標(SDGs)網上學習獎勵計劃提供SDGs網上
學習課堂和實踐行動，鼓勵自主學習，並以行動為可持續
發展目標出一分力。
SDGs eLearn Award Scheme provides SDGs online courses with
practical actions to cultivate self-directed learning among young
people, and to motivate them to take action in contributing to
Sustainable Development Goals.

完成SDG課程及行動，可獲發金、銀或銅章證書！
Students who completed the SDG online courses and actions
will be awarded Gold, Silver or Bronze Certificate.elearn.unicef.org.hk

1 March to 31 May 2024
計劃時期
Scheme Period

截止報名
Deadline 26 February 2024

立即報名 Enrol NOW!
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2024年2月26日 2024年3月1日 至 5月31日

https://elearn.unicef.org.hk/sdg-elearn-award-scheme-chi


Adopted by all United Nations Member States in 2015, the Sustainable Development Goals (SDGs) aims to end poverty, reduce inequality
as well as to establish more peaceful and prosperous societies by 2030. Also known as the Global Goals, the SDGs are a call to action to
create a sustainable and inclusive world.

Translating SDGs into actions, UNICEF HK organizes the SDGs eLearn Award Scheme. Through an eLearn platform and self-directed
learning, the Scheme allows students to take online lessons on different SDGs and take practical actions in daily life in support of
sustainable development of local community and the world. 

Objectives
To promote the United Nations Sustainable Development Goals, to educate students and raise their awareness on global issues.
To nurture global citizenship by fostering students’ commitment and actions in support of the Sustainable Development Goals. 
To encourage self-directed learning, and to connect online and offline learning experience.

可持續發展目標(SDG s )
網上學習獎勵計劃
S D G s  e L e a r n  A w a r d  S c h e m e  2 0 2 4

聯合國全體成員國在20 1 5年通過了可持續發展目標( SDG s )，致力消除貧窮、減少不平等，並希望在20 3 0年之前建
立更和平及繁榮的社會。SDG s亦稱為全球目標(G l o b a l  G o a l s )，呼籲各人採取行動，創造一個可持續發展的世界。

為促進可持續發展目標的實踐，聯合國兒童基金香港委員會(UN I C E F  H K )開展SDG s網上學習獎勵計劃，提供SDG s
網上學習課堂和實踐行動，鼓勵學生自主學習，並透過行動為可持續發展目標出一分力。

目的
推廣聯合國可持續發展目標，讓學生認識及關心世界議題。
鼓勵學生透過行動為可持續發展目標出一分力，培育世界公民素養。
鼓勵學生自主學習，並連結線上及線下學習體驗。

Programme Introduction

計劃簡介



參加對象：中一至中六學生

1 .  學生報名
學生自由參與計劃，競逐學生獎項。
歡迎於20 2 4年2月2 6日 (一 )或之前填妥學生報名表格 ( b i t . l y / 3 2 bW r k y )。
已登記參加者將獲發個人學習帳戶以登入UN I C E F  H K網上學習平台。

2 .  學校報名
歡迎有興趣提名學生參加獎勵計劃的學校，於20 2 4年2月2 6日 (一 )或之前填妥學校報名表格及登記學生名單
( b i t . l y / 3W p V POO )，並電郵至ed u@un i c e f . o r g . h k。每所學校可提名的學生人數不設上限。  
參與學校將可參與競逐學校獎項。
參與學校將會接收UN I C E F  H K最新資訊以及學校／學生得獎通知。
透過學校報名的參加者將競逐學生獎項，無須額外提交報名。

Target: Secondary 1 to 6 students

1. Student Registration
All students are welcome to join the scheme and compete for student awards.
Please submit the Student Registration Form (bit.ly/3KnB290) by 26 February 2024 (Monday).
A personal learning account will be created for each registered student to login the UNICEF HK eLearn Platform.

2. School Registration
Schools are welcome to nominate students to join the Award Scheme by returning the completed School Registration
Form and Student Registration List (bit.ly/3V8kR3z) to edu@unicef.org.hk by 26 February 2024 (Monday). There is
no upper limit on the number of students nominated by each school.
Registered schools will compete for school awards.
Registered schools will receive UNICEF HK's latest updates or awards notification.
Students nominated by schools are eligible to compete for student awards. 

Registration

報名方法

報名 Registration
elearn.unicef.org.hk

可持續發展目標(SDG s )
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往屆學生行動
Students' action sharing

in 2023

活動時間表
Timetable

1 2 3

4

網上課堂
認識可持續發展目標

自選感興趣的SDG
行動，並赴諸實行！

將行動成果上載至
網上學習平台

JAN

MAR - MAY

JUN

AUG

網上學習+ SDGs行動!
E-Learning and taking
SDGs action

接受報名 Registration

公布結果 
Result announcement

證書頒發
Certificate Presentation

Study SDGs online courses Choose the SDG actions
you're interested in

&

Upload your action record to
eLearn platform

完成網上SDG課堂及行動，
可獲發金、銀或銅章證書!
Students who have accomplished a certain number of
online SDG courses and actions will be awarded Gold,
Silver or Bronze Certificate.

獎項
學生獎項
完成SDG課堂及行動，可獲發金、銀或銅章證書乙張。

金章：完成  2  個網上課堂  及  最少  6  個 SDG行動
銀章：完成  2  個網上課堂  及  最少  4  個 SDG行動
銅章：完成  2  個網上課堂  及  最少  2  個 SDG行動

Student Awards
Students accomplishing the following number of online courses and
actions will be awarded Gold, Silver or Bronze Certificate.

Gold: Completed 2 online courses and at least 6 SDG actions
Silver: Completed 2 online courses and at least 4 SDG actions
Bronze: Completed 2 online courses and at least 2 SDG actions

Most Active Contribution Award
In addition, the 'Most Active Contribution Award' will go to the top 10
students who accomplished the most actions. 
Awardees will receive $300 book voucher and a certificate.

School Awards
The school with most action accomplishment will be awarded
'SDGs Action School Award'
The top 3 schools with highest number of participating students will
be awarded 'Best Participation School Award'
Awarded schools will receive $1,000 book voucher and a certificate.

Awards

查詢 Enquiry
電話     ︰                      電郵        ：                          網址          ：edu@unicef.org.hkTel Email Website elearn.unicef.org.hk2836 2993

傑出表現學生獎
完成最多行動的首10名學生可獲「傑出表現學生獎」。
得獎者會獲得$3 0 0書券及證書乙張。

學校獎項
完成最多行動的1間學校可獲「SDG s卓越校園獎」。
參與學生人數最高的3間學校可獲「積極參與學校獎」
各得獎學校可獲$1 , 0 0 0書券及證書乙張。
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